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Sitno, 25 września 2014 roku 
 

ST.0002.VI.52.2014 
 

 

Protokół Nr LII/2014 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 25 września 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie uchwalenia statutów 20 sołectw z terenu Gminy Sitno, 

- w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 

2015 rok, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2014-2021. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Stefańczuk Zbigniew 

11. Szajnoga Marek 

12. Tarkot Alina 

13. Tukiendorf Edward 
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Radni nieobecni: 
1. Palikot Piotr 

2. Pawlicha Bogdan 

 

 

Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad LII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także gości zaproszonych: Sekretarza 

Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią 

kierownik GOPS Barbarę Tor, oraz Panią Agnieszkę Grzesiuk Dyrektor CKzB 

w Sitnie, a także mieszkańca z gminy Sitno Pana Mirosława Bury. Ponadto Pan 

Przewodniczący poinformował, że w dniu dzisiejszym Pana Wójta nie będzie, 

ponieważ jest na zaległym urlopie. Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały 

do godz. 14
50

. 

 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając, czy są 

do niego uwagi. 

Pan Sekretarz poprosił, aby do porządku obrad wprowadzić jeszcze 

uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 

20 lutego 2011 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

   
Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad wraz z uchwałą 

zaproponowaną przez Pana Sekretarza jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Następnie Pan Przewodniczący oddał głos Panu Mariuszowi Bury. 

 

Pan Mariusz Bury przedstawił zakres działania swojej firmy, która zajmuje 

się wycinką zakrzaczeń w rowach, przy drogach itp. 
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Dalej Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczy 13 Radnych, co stanowi niezbędne 

quorum potrzebne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Janusz 

Mazurek.  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani 

do jej składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała nr LII/281/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Boży Dar”. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że statuty dla wszystkich sołectw, są identyczne, 

różnią się tylko nazwą miejscowości, czyli sołectwa. 

Pan Juszczak zapytał, jakie są zmiany w nowym statucie w stosunku do 

starego statutu. 

Pan Sekretarz wyjaśnił,: „(…) że w poprzednim statucie była zapisana 

liczba osób na zebraniu wiejskim w sołectwie ( 15 osób) umożliwiająca podjęcie 

jakichkolwiek decyzji, co było bardzo trudno osiągnąć szczególnie w małych 

miejscowościach. W tej chwili jest zapis, że może być 20 % mieszkańców, 

jednak w drugim terminie bez względu na liczbę uczestniczących. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał,: „czy drugi termin zebrania może odbyć się 

w tym samym dniu?” 

Pan Sekretarz odpowiedział, że może odbyć się drugi termin zebrania 

w tym samym dniu, jednak mieszkańcy musza być o tym powiadomieni i musi 

być jakiś odstęp czasu. 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 
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Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

W związku z faktem, iż pozostałe statuty mają identyczną treść Pan 

Przewodniczący stwierdził, że nie ma sensu, ich omawiać ponownie 

i zaproponował, aby je jedynie przegłosować.  

  

2) Uchwała nr LII/282/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Cześniki”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała nr LII/283/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Cześniki - Kolonia”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała nr LII/284/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Cześniki - Kolonia Górna”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

5) Uchwała nr LII/285/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Czołki”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

6) Uchwała nr LII/286/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Horyszów Polski”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

7) Uchwała nr LII/287/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Horyszów - Nowa Kolonia”. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

8) Uchwała nr LII/288/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Horyszów - Stara Kolonia”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

9) Uchwała nr LII/289/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Janówka”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

10) Uchwała nr LII/290/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Jarosławiec”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

11) Uchwała nr LII/291/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Jarosławiec Górny”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

12) Uchwała nr LII/292/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Karp”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

13) Uchwała nr LII/293/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Kornelówka - Kolonia”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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14) Uchwała nr LII/294/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Kolonia Sitno”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

15) Uchwała nr LII/295/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Kornelówka”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

16) Uchwała nr LII/296/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Rozdoły”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

17) Uchwała nr LII/297/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Sitno”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

18) Uchwała nr LII/298/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Stabrów”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

19) Uchwała nr LII/299/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Stanisławka”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

20) Uchwała nr LII/300/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa „Wólka Horyszowska”. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytaną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

21) Uchwała nr LII/301/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno" z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na terenie Gminy Sitno na rok 2015. 

 

Pan Sekretarz powiedział,: „(…) że uchwała została opracowana na 

podstawie konsultacji z organizacjami pozarządowymi działającymi na terenie 

gminy, których mamy siedem.  Sporo zadań Gminy jest przypisana do 

organizacji pozarządowych, a więc nie idą środki bezpośrednio z budżetu 

Gminy tylko Gmina ogłasza otwarty konkurs ofert lub część jest 

w pozakonkursowym trybie.” 

Następnie Pan Sekretarz przedstawił, jakie to zadania na następny rok będą 

realizowane w ramach konkursu i jaka kwota: 

- do 15tys. zł na organizację dożynek gminnych; 

- wszystkie turnieje sportowe; 

- dowożenie dzieci niepełnosprawnych; 

- do 25tys. zł na wykonanie ścieżek rowerowych z punktami 

przystankowymi na terenie gminy Sitno w połączeniu z innymi gminami; 

- 5tys. zł na szczepienia dziewcząt od brodawczaka ludzkiego; 

- 15tys. zł na pomoc żywnościową dla najuboższych rodzin; 

- 15tys. zł na spotkania z rodzinami najuboższymi w zakresie pomocy 

w znalezieniu pracy; 

- 15tys. zł na poszukiwanie pracy – to organizowane przez GOPS; 

- 10 tys. zł na tryby pozakonkursowe. 

  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

22) Uchwała nr LII/302/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz przedstawił odczytaną uchwałę. 

Jednocześnie Pan Sekretarz poinformował, że zmiany te dotyczą też Pana 

ze Stabrowa, który posiada chlewnię, a w związku z tym chce on zrobić 

biogazownię. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział, że jest znacznie więcej wniosków 
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złożonych dotyczących zmiany w studium, które też trzeba wziąć pod uwagę. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że wszystkie te wnioski będą brane pod 

uwagę, a dopiero później będzie wybrana firma i będzie to nanoszone 

kompleksowo. 

  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 12 głosach za 

i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

23) Uchwała nr LII/303/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, jakich działek i jakie są lokalizacje, których 

dotyczy uchwała. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

24) Uchwała nr LII/304/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w uchwale budżetowej, miedzy innymi 

informując, iż wpływy i opłaty za wywóz śmieci w tej chwili wynoszą:  

-34tys. zł nie licząc obsługi. 

Pan Juszczak zapytał: „-34 tys. zł, jaki to jest procent do całości”. 

Pani Skarbnik odpowiedziała,: „ że nie wie, ponieważ nie wie ile na dzień 

dzisiejszy jest zaległości, dopiero na 30 września będzie wiadomo, jaka jest 

kwota zaległości, kto nie płaci”. 

Pan Sekretarz powiedział,: „(…) że gdyby wszyscy ci ludzie, co idealnie 

deklarowali to brakuje nam tylko na prowizje dla sołtysów. Tylko ponad 1tys. 

ludzi brakuje, ponieważ niektórzy nie wykazywali osób, które studiują itp. – nie 

jest powszechny system. W związku z tym stawka 3 zł nie wytrzyma. Jest, też 

bardzo dużo zmieszanych odpadów – niesegregowanych pomimo, że były 

deklarowane, jako segregowane”. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował,: „(…) że 5tys. zł przeznaczone na 

Karp dotyczy drogi od Pana Jaworskiego w kierunku Bożego Daru przy lesie, 

droga była gminna, a nieruchomość była nadleśnictwa. Gmina to kupiła zrobiła 

szacunek. Była mowa, że otrzymamy od nadleśnictwa 15tys. zł na drogę 

w Kornelówce, z czego sobie pokryjemy wydatek poniesiony na Karp z nimi się 

rozliczymy i coś nam jeszcze zostanie. Jednak zabrali wszystko, nadleśnictwo 
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dzwoniło i przeprosiło, zabrali w Lublinie wszystko na schetynówki do powiatu 

to, co ma nadleśnictwo płacić do budżetu Państwa. Następna sprawa to 16tys. zł 

na projekty – porobiliśmy zgłoszenia przebudowy wszystkich dróg, mapa do 

celów zasadnicza z naniesieniem dróg. Żebyśmy te wszystkie remonty dróg, 

mogli nabyć wydatki majątkowe”. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział,: „(…) że jeżeli o tej samej drodze myślimy, 

chodzi o drogę u Pana Bratkowskiego to trzeba by ją poprawić, ponieważ teraz 

droga się przesunęła i zrobił się tylko przejazd ziemny”.   

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę, że nie dokończyliśmy tematu uchwał, 

dlatego też prosi, jeżeli są pytania dotyczące zmian w budżecie. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

25) Uchwała nr LII/305/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2014-2021. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała ta jest powiązana 

z uchwałą poprzednią. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

26) Uchwała nr LII/306/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 20 

lutego 2011 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów 

prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

organizacji. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że uchwała wprowadza okres, co 4 lata 

ewentualnych zmian współpracy z organizacjami pozarządowymi. Dla 

przykładu, jeżeli planujemy środki na dożynki w kwocie 20tys. zł to już nie 

bezpośrednio z budżetu tylko, albo z Centrum Kultury, albo przez organizacje 

pozarządowe w ramach otwartego konkursu ofert. Pieniądze Gminy to tylko 

inna forma.  

  

 W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 
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omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

W związku z nieobecnością Pana Wójta sprawozdanie przedstawił Pan 

Sekretarz Marian Bernat. 

Porusza zagadnienia: 

 

1. Inwestycyjne (odbiór Kornelówki, zamontowano urządzenia siłowni 

w Jarosławcu, asfalt przy Gminie, solary w trakcie procedury podpisania 

umowy); 

2. Odbioru azbestu ( na przyszły rok będzie program na kwotę około 

5mln zł.); 

3. Dróg (planowe jest wykonanie 550m asfaltu w Jarosławcu na starej wsi 

i na Wólce Horyszowskiej chcemy wysypać gruz); 

4. Obchodów 50-lecia pożycia małżeńskiego( 25 par); 

5. Wyborów samorządowych; 

 

  

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Pan Kozak poprosił o podsypanie gruzu na drodze koło Markiewicza. 

Pan Szajnoga zapytał,: „dlaczego siłownia w Jarosławcu stoi w innym 

miejscu niż było mówione na zebraniu?” 

Pan Sekretarz odpowiedział, że siłownia od samego początku była 

planowana przy „orliku” w innym przypadku nie miała szansy dofinasowania, 

ponieważ musiała stanowić kompleks z „orlikiem”. 

Następnie Pan Szajnoga powiedział,: „(…) że chodnik w Jarosławcu, który 

został przełożony, w tej chwili gorzej się po nim jeździ niż po tym starym”. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że chodnik nie został jeszcze skończony, 

a także należy się zastanowić, czy poprawiać chodnik, ponieważ planowane są 

zatoki takie same, jak zostały zrobione w Szopinku i może warto poczekać do 

wiosny. 

Pan Szajnoga powiedział, „ że wszystko się zgadza, ta część gdzie ma być 

robiona zatoka to trzeba zostawić, jednak tam, gdzie nie, to jest tragicznie i jak 

będzie gołoledź w zimie to ktoś nogi połamie, ponieważ tam nie ma możliwości 

przejścia, a na tym odcinku przełożonym jeszcze bardziej połamie”. 
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Pan Sekretarz odpowiedział, że będzie to poprawione. 

Pan Borowiec poprosił o podsypanie drogi w kierunku Pani Romaniuk. 

Pan Sekretarz powiedział, że mamy możliwość pozyskania kamienia 

z cukrowni i będziemy to równać. Natomiast te największe ubytki będziemy 

równać gruzem łamanym grubym.  

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że zostało trochę porównanych 

dróg „paczerem”, a więc: Kornelówka za szkołą, Podźródła, Stabrów koło Pana 

Zygmunta, Kułaczówka, Cześniki Dolne, Jarosławiec Reforma (cała). To też nie 

zostało jeszcze zapłacone. 

Pan Jerzy Mazurek poprosił o wyrównanie drogi koło Pana Łukasika, 

najlepiej żużlem. 

Pan Sekretarz poinformował, że został zrobiony, odnowiony przystanek 

koło kościoła w Cześnikach. 

Pan Biłant poprosił, niektóre uliczki porównać na osiedlu. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że zostanie to wykonane, a jednocześnie 

poinformował, że szczególnie przy wyjazdach-wjazdach na uliczki są doły, 

dlatego przy projekcie, który jest zrobiony w tej chwili są zaprojektowane 

wjazdy z kostki (15 m).  

Pan Przewodniczący po raz kolejny poruszył temat poprawienia tej 

szerokiej drogi od Rozdół do Janówki, tam nigdy nie było nic wożone. Ludzie 

jeżdżą z różnych miejscowości tą drogą.  

Dalej Pan Przewodniczący poprosił o poprawienie drogi w Dolnicy koło 

Pana Denkiewicza, o której też już wielokrotnie mówił, oraz o poprawienie 

drogi w Horyszowie – Nowa Kolonia za Panem Wysokiem.  

Pani Ostapińska podziękowała za te odcinki asfaltowe, które zostały 

wykonane i poinformowała, że nie wiadomo czy nie trzeba odwodnić drogi na 

ogierówce koło Pani Baraniak. Trzeba byłoby, też poprawić wyjazd z ogierówki 

do szosy, chodzi o pobocza. 

Następnie Pani Ostapińska zapytała jak z dowożeniem czy dalej pozostaje 

bez zmian. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że na razie pozostaje bez zmian. 

Dalej pan Sekretarz poinformował, że musimy kupić samochód 

rezerwowy, ponieważ pojazd Pana Bohacza cały czas się psuje, dlatego też 

musimy mieć samochód w rezerwie. 

Pan Gazda zaproponował, aby Pan Bury odkrzaczył wygon między 

Kolonią, a Janówką. 

Pan Sekretarz powiedział, że wszystko będzie zależało od środków, 

musimy najpierw zaplanować środki na ten cel. 

Pan Borowiec poprosił o usunięcie zakrzaczeń jednego odcinka do Pana 

Dudka, ponieważ jest to jedyna droga dojazdu. 
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Pan Szajnoga zapytał,: „ co słychać z kanalizacją w Jarosławcu, oraz czy 

jest odprowadzany podatek od zakładów w Jarosławcu po byłym zakładzie 

rolnym”. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że z tego co wie to jest odprowadzany 

podatek. 

Pan Juszczak zapytał, jakie są konsekwencje przegranej sprawy w NSA 

w Warszawie w sprawie odrolnienia działek. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że konsekwencje są takie, iż trzeba będzie 

najprawdopodobniej robić nowy plan na te działki. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że jeśli chodzi o kanalizację 

w Jarosławcu to będziemy przygotowywać projekt do pozwolenia na budowę 

i szukać programu, który będzie umożliwiał pozyskanie środków zewnętrznych 

na realizacje kanalizacji. 

  

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Przewodniczący odczytał pismo z Komendy Miejskiej Policji 

w Zamościu dot. zabezpieczenia środków w budżecie gminy na 2015 rok 

dofinasowania w kwocie 18 tys. zł na zakupiony terenowy samochód dla 

posterunku policji w Skierbieszowie.  

Dalej Pan Przewodniczący odniósł się do pisma i stwierdził, że kończy się 

kadencja Rady Gminy i to nie my będziemy o tym decydować. 

Następnie Przewodniczący odczytał apel Zarządu „Solidarności” 

Pracowników Oświaty w Zamościu do władz samorządowych o zapewnienie 

w planach budżetowych na rok 2015 środków na podwyżki dla pracowników 

administracji, obsługi ze szkół i placówek oświatowych oraz pracowników 

placówek opiekuńczo-wychowawczych. 

Kolejno Pan Przewodniczący poinformował, że jest Zarządzenie Zastępcze 

Wojewody Lubelskiego dotyczące jego sprawy, które otrzymaliśmy 11 września 

2014r., na to jest 30 dni na odwołanie się, czyli około 10 października br. 

 Na koniec Pan Przewodniczący poinformował jeszcze o piśmie 

skierowanym do Wójta w sprawie remontu dróg znajdujących się na Osiedlu 

w Jarosławcu podpisanym przez Pana Pawła M. i Jerzego M. 

Pan Sekretarz odniósł się do tego pisma, twierdząc, że jest to 90% 

nieprawdy i odpiszemy na to pismo. 
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Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr LI/2014 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu 

jawnym przy 12 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 

 


